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Lokaal      Democratie                           NIEUWSBRIEF  136  
   Alternatief    Anders                                           oktober  2023 

 
 
 

Agenda 
 

maandag 30 oktober 20.00 uur 
openbare fractievergadering 
De Meerbaak Middenmeer 

 
donderdag 02 november 19.00 uur 

raadsvergadering begroting 
 

maandag 20 november 20.00 uur 
openbare fractievergadering 

De Oude School Wieringerwaard 

 
donderdag 23 november 20.00 uur 

raadsvergadering  
 

maandag 11 december 20.00 uur 
openbare fractievergadering 

Cultuurhuis De Kolk Lutjewinkel 
 

donderdag 14 december 20.00 uur 
raadsvergadering  

 
In dit nummer 

 
Verslag openbare fractievergadering 

 
Uit de fractie 

 
Politieke vragen 

 
Opnieuw zorgen LADA vervuiling 

 Lelypark  
 

Tijdelijke huisvesting statushouders, 
Oekraïners en spoedzoekers 

Colofon 
 

bestuur 
 

voorzitter 
Jos Witte                                          0223-533159 
voorzitterlada@lada.nu 
 
Secretaris      
Nel Slob                                           0224-541718 
secretariaatlada@lada.nu 
 
penningmeester 
Lavinia Grooten                               06-14891872 
penningmeesterlada@lada.nu 
 
lid 
Moray Juffermans                            06-83778328 
moray@ziggo.nl 

 
fractie 

fractievoorzitter 
Henk van Gameren                         Wieringerwaard 
06-24441659 
henkvangameren@hollandskroon.nl 
 
fractieondersteuner 
Daan Pruimboom                             Hippolytushoef 
06-81090074 
daanpruimboom@hollandskroon.nl 
 
fractiesecretaris 
Peter Couwenhoven                        Nieuwe Niedorp        
06-25311671  
fractielada@lada.nu 
 

redactie 
redactielada@lada.nu 

www.lada.nu 
 

bank NL03 RABO 0123077966    
 tnv penningmeester LADA 
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Inspreken                                                                                                                                                           
De heren Kamst en De Vries (Veilig Verkeer 
afdeling Wieringerland)  vragen de fractie hoe 
er in de raad omgegaan wordt  met verkeers-
zaken. VVN krijgt nooit respons op de inbreng 
die er veelvuldig is en twijfelt aan de deskun-
digheid bij Hollands Kroon dat heel veel exter-
ne inhuur pleegt om onderzoek te doen terwijl 
de kennis vaak in de samenleving aanwezig is 
hoe problemen op te lossen. Zij doen de sug-
gestie om eens na te vragen hoeveel geld hier-
aan besteed wordt. Voor de informerende bij-
eenkomst Verkeersveiligheid op 30 november 
is VVN niet uitgenodigd.                                                                                                                          
Suggestie wordt gedaan om in navolging van 
de Wmo-adviesraad een open brief aan raad 
en college te sturen waarin de klachten worden 
uitgesproken.  
       
Bodemsanering Lelypark                                                                                                                                                   
De vragen die door LADA aan het college ge-
steld zijn over de sanering van de vervuilde 
grond zijn nog niet beantwoord. Wooncompag-
nie heeft aangegeven niet op vervuilde grond 
te bouwen. 
 
Raadscafé                                                                                                                                                           
In het raadscafé in de Willibrorduskerk in Ha-
ringhuizen waren weinig raadsleden aanwezig, 
wel onze fractievoorzitter en fractieondersteu-

ner.                                                                                                                         
De verkeerssituatie in Haringhuizen kwam ter 
sprake, met name de problemen met parkeren.  
Waar is er ruimte voor te vinden?                                                                                                                                       
Woningbouwplan hoek Muggenburgerweg. Er 
werden zorgen uitgesproken over de kosten 
van de aanleg van voorzieningen zoals speel-
tuin etc.  Ons advies: neem contact op met 
kernbeheer.                                                                                                                 
Door een aantal bewoners uit Wieringerwerf 
werd bezwaar gemaakt tegen huisvesting van 
230 arbeidsmigranten op Schelphorst. Bezwa-
ren delen wij niet, uitgangspunt van LADA is 
altijd geweest grootschalige opvang op of nabij 
industrieterreinen.  
  
Tijdelijke huisvesting statushouders,  
Oekraïners en spoedzoekers                                                         
Het college vraagt de bestemming van het be-
drijventerrein in de hoek Hoornseweg/A7 in 
Middenmeer te veranderen in een woonbe-
stemming om opvang voor deze tijdelijke huis-
vesting mogelijk te maken. Wij vinden deze lo-
catie ongeschikt vanwege de overlast veroor-
zaakt door A7, denk aan geluidsoverlast en be-
lasting met fijnstof. Omdat voor tijdelijke huis-
vesting mildere regels gehanteerd worden dan 
voor permanente bewoning zou deze locatie 
geschikt zijn.  LADA wijst deze locatie dan ook 
af.    

Verslag  openbare  fractievergadering  16-10-2023  

 
openbare fractievergadering 

maandag 30 oktober 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

De Meerbaak, 
prof. Ter Veenweg 4,  

openbare fractievergadering 
 

maandag 20 november 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

Dorpshuis De Oude School 
Populierenlaan 23a 

1766JD  Wieringerwaard 
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UIT  DE  FRACTIE 

Ook de raadsvergadering van 19 oktober kende slechts een agendapunt op de oordeelsvormen-
de agenda. Ook was er weer geen volledig quorum doordat vier raadsleden afwezig waren.  

Tijdelijke huisvesting statushouders,  
Oekraïners en spoedzoekers   
Voor behandeling van dit punt attendeerde de 
voorzitter de raad er op dat het de bedoeling 
van de behandeling van dit punt was om het 
college  wensen en bedenkingdingen mee te 
geven. Deze worden dan meegenomen om tot 
een definitief besluit te komen. Voor ons gaf dit 
een merkwaardige draai aan het debat, mede 
doordat er een met de griffier voorbereid amen-
dement werd ingediend waarin de raad nadruk-
kelijk vroeg hier serieus mee om te gaan.  Toen 
dit amendement tijdens een schorsing kenbaar 
gemaakt werd bleek dat het door alle fracties 
ondertekend was, tot  stomme verbazing van 
fractievoorzitter Henk van Gameren. Hij was 
nergens in gekend en gaf aan dat ons logo en 
zijn naam verwijderd moesten worden omdat 
LADA tegen zou stemmen omdat wij de locatie 
niet geschikt vinden voor bewoning, ook  niet 
voor tijdelijke huisvesting. Er werd voor de 
stemming van diverse kanten druk op hem uit-
geoefend om zijn mening te herzien. Er werd 
alles aangedaan om als raad  unaniem een be-
sluit te nemen. Hoewel ook OHK en ANDERS !  
bezwaren kenbaar maar maakten stemden zij 
uiteindelijk wel voor het voorstel waardoor 
LADA als enige tegenstemde.   
Tot onze verbazing en verontwaardiging wordt 
in de raadsstukken LADA wel bij de voorstem-
mers vermeld:  
Stemuitslag voor 100% 
voor 
Fractie CDA (5), Fractie D66 (2), Fractie 
GroenLinks (2), Fractie LADA (1), Fractie 
LADA&ANDERS! (1), Fractie OHK (6), Fractie 
PvdA (2), Fractie SHK (3), Fractie VVD (3)   
Onze afwijzing van de locatie is gebaseerd op 
de te hoge geluidsoverlast en de belasting met 
fijnstof. Voor fijnstof geeft de GGD op haar 
website een marge van 150m afstand van een 
snelweg voor bewoning. De wethouder kondig-
de maatregelen aan om geluidsoverlast in de 
woningen te beperken maar daarmee blijft het 
in de buitenruimte wel aanwezig.   
 
Wijziging reglement van orde gemeenteraad 
Het memo dat een aanvulling en onderbouwing 
gaf van de wijzigingen was voor de fractie niet 
duidelijk. Na een onderhoud met de griffier 
kwamen onze fractievoorzitter en ondersteuner 
tot de conclusie dat de door LADA gevreesde 

inperking van de 
beeldvormende  
vergadering niet 
terecht is. Er komt 
een structureel 
overleg met de 
wethouders over 
de memo’s die 
naar de raad ver-
stuurd worden. In 
een informele 
sfeer wordt er met 
elkaar gesproken 
over de inhoud van de moties en hoe daar mee 
om te gaan. Dit gaat in een ’benen op tafel’ 
sfeer. De fractie vraagt zich af of dit gaat wer-
ken maar wil het wel een kans geven en heeft 
daarom ingestemd met de voorgestelde wijzi-
ging. 
 
Motie 
Het CDA en de VVD kwamen met de volgende 
motie: 
roept het college op 
voor het einde van het jaar met een voorstel te 
komen hoe de onderbesteding van het nood-
fonds maatschappelijke instellingen ingezet 
kan worden voor het subsidiëren van energie-
besparende maatregelen door maatschappelij-
ke instellingen . 
 
Een groot bedrag uit dit fonds is niet besteed. 
Hoe kan dit beter? Was de vraag waar een ein-
deloos en warrig debat over ontstond waarbij 
de raad uiteindelijk akkoord ging, met het al 
direct gedane voorstel van het college om dit 
bij het vaststellen van de begroting te behande-
len. De motie werd niet in stemming gebracht. 
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Politieke  vragen   
 
De fractie heeft op 30 september vragen gesteld over de stand van zaken betreffende de sane-
ring van de vervuilde grond in het Lelypark. 
 
Geachte leden van het college, 
 
In de Schager Courant van 26 september wordt vermeld dat Wooncompagnie medio 2024 start 
met de bouw van 120 woningen in het Lelypark.   
De wijziging van het bestemmingsplan Wieringerwerf – Lelypark  is in raadsvergadering van 16 
decemer 2021, agendapunt 8.5, vastgesteld. In het rapport van Bügel-Hajema wordt ernstige bo-
demverontreiniging  geconstateerd. 
In het grondwater van peilbuis 84 zijn sterke verhogingen aan barium, minerale olie en benzeen 
gevonden.  Voor naftaleen en som xylenen zijn tussenwaarden overschreden. Verder zijn er 
vluchtige aromaten en chlooralifaten gemeten. Ook wordt vermeld dat grenzend aan de noordzij-
de van Lelypark een sterke verhoging van PAK in de bodem is gemeten. 
Op beantwoording van technische vragen (TV2156) gesteld door de LADA-fractie of daar conse-
quenties aan verbonden zijn, heeft u bevestigend beantwoord en dat er gesaneerd gaat worden. 
 
Kunt u ons informeren over de stand van zaken betreffende de bodemsanering op Lelypark? 
 
Bijlagen 
TV2156 
AWTV 2156 

Opnieuw  zorgen  LADA  vervuiling  Lelypark 
 
HOLLANDS KROON – De fractie van LADA maakt zich op-
nieuw zorgen over mogelijke vervuiling van grondwater en 
bodem op en rond het Lelypark in Wieringerwerf. 

Richard de Graaf 

Nu bekend geworden is dat Wooncompagnie medio 2024 gaat bouwen is 
dit voor de partij de reden om opnieuw vragen te stellen over de noodzake-
lijke sanering. Er zijn plekken waar ernstige vervuiling met kankerverwek-
kende stoffen is, aldus LADA. De vervuiling met de PAK (polyaromatische 
koolwaterstoffen) is ook in het grondwater geconstateerd. 

Tot op heden is er geen informatie over de sanering naar de raad gekomen, 
aldus fractievoorzitter Henk van Gameren en secretaris Peter Couwenho-
ven. De fractie wijst het college van de gemeente Hollands Kroon op de toe-
zeggingen die zijn gedaan in 2021 in antwoord op eerdere schriftelijke vra-
gen van LADA. 

                                                                                                        https://noordkopcentraal.nl/ 
                                                                                                    https://www.regionoordkop.nl/ 
 
Richard de Graaf is als weekendredacteur actief voor Noordkop Centraal en Regio Noordkop  
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Tijdelijke  huisvesting  statushouders,  Oekraïners  en  spoedzoekers   
 
LADA heeft als enige fractie tegen dit voorstel gestemd, hoewel in het verslag van de raadsverga-
dering van 19 oktober staat vermeld dat de stemuitslag 100% is en LADA ook bij de voorstem-
mers wordt genoemd.  
 
LADA heeft uitgesproken het goed te vinden dat er voor deze doelgroepen huisvesting gecreëerd 
wordt maar niet op deze locatie in de hoek van de Hoornseweg/A7 in Middenmeer. De geluids-
overlast van de A7 en fijnstof in de lucht maken deze plek niet geschikt voor ook tijdelijke bewo-
ning. Op deze plek mag volgens de normen niet gebouwd worden voor permanente bewoning 
maar voor tijdelijke bewoning gelden die normen niet. Op de website van de GGD staat het ad-
vies om minstens 150 meter vanaf een snelweg te bouwen om een acceptabele luchtkwaliteit te 
hebben. 
 
Hollands Kroon is qua oppervlakte een van de grootste gemeenten van het land. Het moet toch 
mogelijk zijn om geschiktere locaties te vinden voor deze tijdelijke huisvesting.  
 
Dit bericht heeft de fractie op onze website geplaatst. 
De griffie heeft inmiddels de juiste uitslag van de stemming vermeld. 


